
 

 

Referat styremøte Travavl.no 23. oktober 2023 kl 19-21 

 

Til stede:  Tom Andersen, Hanne Lynne, Per Erik Hagen, Arnt Foss, Majken Andersen ( l 2005) 

Meldt forfall:  Ments Tore Møller 

Ikke mø : Brit Elin O edal 

 

Referatsaker: 

Referat styremøte Travavl.no. Godkjent uten bemerkninger. 

Høstkonferanser DNT. Utviklingskonferansen var blant temaene. Vik g at organisasjonen og banen 

tar tak og gjør en jobb, inkludert administrasjonene. Det er engasjert salgskompetanse for å selge 

Vinterserien.  

Sak 1 Økonomi 

Hanne melder om ca 210 medlemmer, og at vi har 360.000 på konto. 

Vedtak: Styret tar orienteringen l e erretning. 

 

Sak 2 Ny  fra DNT 

Leder gikk gjennom punkter fra kontaktmøte mellom DNT-adm og samarbeidende organisasjoner. 

Utviklingskonferansen scoret terningkast 5,16. 

Styret i DNT har vedta  å bake inn 6 arbeidsområder fra Utviklingskonferansen i si  budsje arbeid 

for 2024. 

Det er laget retningslinjer for å håndtere eventuelle ulovlige aksjoner under travstevner. Ro er et 

s kkord. 

Avlsvurdering vbl. DNT har vært i dialog med Starum om lavere priser på avlsvurdering vbl. Det har 

ikke skjedd, og Travavl.no ber DNT om å overta denne jobben selv f.o.m mars 2024. 

Avlsstall. Even engasjert 6 mnd for jobbe for å klargjøre for selvstendig organisasjon som kan 

finansieres via 3 prosent NR. 

Oppdre erseminar blir 17.-18. februar 2024 og vi er bedt om å være med i programkomiteen. 



Bedekningstall 2024: PT 337 føll vbl i år, og ca y erligere 100 ned bedekte i 2023. Kan bli 270 føll 

neste år. 

Avlskomiteen delt i spm pm føll lskudd for 2025. En ide kan være noe for å ta vare på hopper med 

høy indeks, selv om vi mangler index. 

Avlsfond: 370 har ikke ta  ut penger de kan få ut. De som pga regler ikke kan få ut har 4,8 mill 

innestående. 

Auksjon: Teknisk bra. VIP-deling var ikke bra, skjer ikke neste år. 83 hester solgt, inkludert lbakerop. 

Mange reagerer på løping med åringer i området. De e er ikke nødvendig utenom selve visningen. 

Den samler mange og er et populært innslag. Men uten om den bør det bare skri es og mønstres. 

DNT mener det er en dårlig ide å dele auksjonen i to og ha del 1 på Forus uka før. Det koster mer 

penger og resultatet er usikkert.  De viser også l at det er frivillig å delta på visningen på Bjerke. 

Avlssjansen for kbl med under 3,4 i innavlsindeks ble oppnådd for 66 bedekte hopper i 2023. De e 

kan koste 89.000 kroner per føll. De e hvis hesten oppfyller krav om mønstringsløp, prøveløp og fem 

løp blant de fem første i mål. I llegg kommer doble premier i klasseløpene. Ordningen videreføres 

for 2024-bedekninger.  

Vedtak: Til orientering. 

     

Sak 3 Kampanjehingster 

Vi har forslag om å gå fra å bruke ordet raba hingster l å snakke om det mer posi vt ladede ordet 

Kampanjehingster. 

Vi ønsker å gå videre med Boccador de Simm, Carat Williams,Røyal Dream og Village Mys c, pluss 

noen etablerte fra France. Hohneck, Idao de Tillard, Just a Gigolo, Bold Eagle, Django Riff, 

Brillan ssime. Fra USA: In Range, Back of the Neck, Rebuff, Helpisontheway. Norske: Born in the USA, 

Papagayo E, Coks le, Lionel. Menhammar-hingstene. 

Vi gjør et fremstøt på Quite Easy. 

Vedtak: Vi fortse er arbeidet med raba er på avlshingster for 2024. 

 

 Sak 4 Turer 

Flere tanker om PdA-tur.  

Finne by-ak vitet lørdag formiddag i Paris. 

 Elitloppet på neste møte. 

Vedtak: Til orientering. 

 

Eventuelt 

Styret pluss premievinnere inviteres på middag på Bjerke 16. desember. 

Året Made in Norway-jury er Kvasnes, Ringen og Gravdal Pedersen. 



Treårskonkuransen legges ut på FB.  

Handlingsplan med Agria. Møte 23.11. Tom og Ments Tore s ller. Forslag om å fortse e med dekken 

i løpene våre. Vil trykke opp flere handlene  med logo begge. 200 stk/10.000 kr. Vibe om 

føllkorrigering på seminar. Hestevelferd. 
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